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Eirik Bouwer Utne Tenesteområdeleiar kultur 
Frekhaug 18.12.2017 
  
Mjåtveitelvens forening har gjennomført en god del tiltak i 2017 ang tildeling av allmenne 
kulturmidler. Vi har videreført det gode samarbeidet med Rosslands ungdomskole og lærer 
Mads Holmvik som underviser i natur-miljø og friluftsliv. Vi har gjennomført en viktig dugnad 
med rydding av søppel i og langs Mjåtveit elven. Og elvene lagde noen flotte presentasjoner 
i power point som omhandler livet i og langs elven. Noe av dette blir lagt ut på sidene til 
levendvassdrag.no. 
  
Videre har vi laget en del nye klopper i turstien til Furefjellet sammen med Rossland skole , 
og skal plassere 2 nye nede ved pumpehuset i  nedre delen av elven. 
Videre er vi dialog med universitetet i Bergen v /Karin Pittman angående boligstudenter som 
kan ha Mjåtveitelven som forsknings oppgave, her må vi bli enig om ett budsjett noe vi 
håper vi har midler til. Vi har påbegynt arbeidet med tegninger utkast til sandsvale hotell ved 
den akvatiske renseparken dette er noe vi har planer om og få gjennomført 2018 dersom vi 
har midler til dette. 
Vi har også tilrettelagt en foringsplass til små fuglene i Mjåtveiet natur og rensepark. 
  
Sender med fakturaer på de utgiftene vi har hatt i 2016 – 2017. 
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